



www.alainjuniors.com
webmaster@alainjuniors.com

Affiliated to University of Cambridge,
Cambridge, United Kingdom
Accreditation No. AE 187

P.O.Box 80718, Al Ain, UAE
www.alainjuniors.com
Webmaster@alainjuniors.com

Date: 12th October, 2017

Dear Parent,

Our Little Champs of Jr-kg have planned to collaborate and have some fun with their parent keeping in mind their curiosity we are pleased to organize a **Poster Making Competition** with student and parent as buddies.

This Competition will be held on the **18th October 2017** - Wednesday.

Venue: School Auditorium

Time: 8.45am sharp.

For the above competition, a parent and their child will be buddies and they will have to make a poster with a moral message. Parent will have to bring their own crayons, paints, brush, palette etc. The school will provide an A3 size chart paper.

Thanking you.

Team - KG

To enroll in the Poster Making Competition kindly fill the below details and submit it to the Homeroom Teacher.

I _____ the parent of _____ studying
in Jr Kg ____ would like to participate in the Poster Making Competition.

***Note: Only one parent is allowed to participate in the competition with 1 child**

Any Further Query please writes to the teacher by email or contact us at (03) 781 0077 ext-125

Date: 12th October 2017

السادة أولياء الأمور :

أبطالنا الصغار يخططون للحصول علي بعض المتعة مع والديهم مع أخذ فضولهم في الاعتبار .

يسرنا تنظيم مسابقة صنع ملصق مع الطلاب وأولياء الأمور . وستعقد هذه المسابقة في يوم الأربعاء 18 أكتوبر 2017 .

المكان : قاعة المدرسة

الزمان : 45 : 8 صباحاً .

يسمح لولي الامر بمرافقة الطالب ومشاركته في عمل الملصق الذي يحمل رسالة هادفة ، وعلى أولياء الأمور احضار المواد اللازمة لعمل الملصق (ألوان ، فرشاة ، أصباغ ، لوحة) مع العلم بأن المدرسة سوف توفر الأوراق .

شكراً لتعاونكم .

للاشتراك في المسابقة يرجى ملء التفاصيل أدناه وتقديمه لمعلمة الصف

أنا ----- والد/ والدة الطالب ----- الصف :-----

أرغب في المشاركة في مسابقة صنع الملصق . التوقيع :-----

معلمة مع ال تواصل يرجى استفسار اي حالة وفي . المسابقة في بامشاركة ف قط والالدين أحدي ي سمح : ملاحظة
.. 125 ت حويلة ----- على الإتصال أو الاالا ك تروذي ال بريد دع بر ال فصل